
Tilstede:	Mads,	Rasmus,	Mogens,	Kim,	Heidi	og	Dorthe
Afbud:	Niels

Velkommen	til	Heidi	som	er	ny	supp.

Vand	på	område:
Der	ligger	rigtig	meget	vand	på	de	forskellige	grunde.	Det	vil	være	en	god	ide	at	komme	
forbi	sit	hus	og	tjekke	at	alt	er	ok.	Rasmus	laver	et	skriv	om	evt.	flytning	af	vand	fra	brønde.

Arbejdsdag	27/4	hvor	vi	håber	at	folk	vil	møde	op	uanset	hvor	meget	de	kan	bidrage	med,	
men	bare	så	man	kan	få	en	snak.

Det	er	gået	rigtig	godt	med	indbetaling	af	kontingent.	Mogens	har	via	sms	fået	opdateret	
flere	mail	adresser.	Det	vil	være	en	kæmpe	hjælp	hvis	folk	husker	at	give	besked	om	nye	
stamoplysninger	til	kasserer@vidjeparken.dk

Vi	laver	en	form	for	folder	med	forskellige	oplysninger,	som	nye	ejere	vil	få	tilsendt.	
Derudover	vil	vi	give	den	til	ejendomsmæglere,	som	kan	orientering	om	vores	område.
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Bestyrelsesmøde	
lørdag	den	27.	januar	2024


